
První Bravantický adventní jarmark se 

opravdu vydařil!  

V neděli 27. listopadu jsme se sešli na historicky prvním 

Bravantickém adventním jarmarku na našem zámku. Velké díky 

všem, kteří nás podpořili, ať už návštěvou zámku, nákupem 

občerstvení, krásných ručně vyrobených uměleckých předmětů či 

vánočních dárků. V neposlední řadě chceme poděkovat všem 

organizátorům a lidem, kteří se podíleli na přípravě této skvělé 

akce. A také nesmíme opomenout děti ze základní a mateřské 

školy, které pilně pracovaly, abychom mohli ozdobami okrášlit 

šest živých vánočních stromečků umístěných na zámeckém 

nádvoří.   

V rámci komentovaných prohlídek si zámek prohlédlo více než 

120 návštěvníků z obce i vzdálenějšího okolí. Mohli jsme se 

pochlubit nejen vánoční expozicí, ale také ukázat části starých 

maleb dochovaných v několika místnostech, jež byly odhaleny při 

probíhajícím restaurátorském průzkumu.  

Zejména děti si jarmark velmi užily. Prověřily si své dovednosti ve vánočních dílničkách, 

kde se mohly na chvíli stát řezbáři či vyrobit si vánoční ořechovou lodičku.  

Krásně uvolněnou sváteční atmosféru vykouzlila hudba skupiny All Bras Band, takže se nám 

na chvíli podařilo zapomenout na každodenní shon. 

Na závěr jarmarku k velkému potěšení nejen maminek, tatínků, babiček a dědečků zazpívali 

naši nejmenší na zámeckém nádvoří u vánočního stromečku, jehož rozsvícení bylo 

vyvrcholením programu. 

A co bylo dál?  Po akci jsme dětem dovezli jejich nazdobené stromečky do školy i školičky, 

kde je budou těšit až do ledna. Na nádvoří budeme mít po celou zimu umístěnou volně 

přístupnou výstavu Má vlast cestami proměn. Máme radost, že jsme obdrželi několik nových 

nabídek na spolupráci od lidí, kteří chtějí být u záchrany našich zámků a podílet se na tom, 

aby centrum obce znovu ožilo. V plném proudu už je také příprava lednové přednášky, 

tentokrát o Mikuláši Rohrovi, jednom z nejzajímavějších zámeckých pánů. Chystá ji kastelán 

bíloveckého zámku pan Eduard Valeš a my se moc těšíme! 

 

 

 


